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Protokół nr XXXIV/2013 
z XXXIV Sesji VI kadencji Rady Gminy Pruszcz Gdański, 

która odbyła się dnia 29 sierpnia 2013 r. 
 
W XXXIV Sesji Rady Gminy Pruszcz Gdański uczestniczyli: wójt gminy- Magdalena 
Kołodziejczak, z-ca wójta Andrzej Bożyk, sekretarz gminy – Małgorzata Grzegorczyk, 
skarbnik gminy- Mirosława Lica oraz radca prawny – Elżbieta Zajączkowska - 
Matejko. 
 
I. SPRAWY REGULAMINOWE 
 
1. Otwarcie Sesji. 
Otwarcia XXXIV Sesji Rady Gminy dokonał Przewodniczący Rady Marek Kowalski.  
 
2. Stwierdzenie Quorum.  
Przewodniczący obrad sprawdził listę obecności radnych stwierdzając quorum; 
ustawowy skład Rady Gminy Pruszcz Gdański wynosi 15 radnych. Listę obecności 
podpisało 10 radnych.  
Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 
 
3. Przyjęcie porządku obrad.  
Przewodniczący Rady Gminy Marek Kowalski- Czy ktoś z Państwa radnych ma 
uwagi do porządku obrad?  
Kto jest za przyjęciem porządku obrad? 
W głosowaniu wzięło udział 8 radnych, za przyjęciem porządku obrad XXXIV sesji 
Rady Gminy głosowało 8 radnych.   
 
4. Przyjęcie protokołu z XXXIII Sesji Rady Gminy. 
Jeżeli nie będę widział i słyszał uwag do protokołu, stwierdzę, że protokół z XXXIII 
Sesji został przyjęty. Czy ktoś z państwa chce wnieść uwagi do protokółu? Jeżeli nie, 
to stwierdzam, że Protokół z XXXIII Sesji Rady Gminy został przyjęty bez uwag.   
 
Na Sesję przybył radny Adam Szpała.  
 
II. Sprawozdanie Wójta o pracach w okresie międzysesyjnym. 
Wójt Gminy Magdalena Kołodziejczak: 
- przyspieszony został proces inwestycyjny, wykonawcy są na budowach, a 
planowane ich zakończenie to jesień bieżącego roku, 
- przygotowanie szkół do roku szkolnego 2013/2014. Wszystkie szkoły są gotowe do 
przyjęcia uczniów z wyjątkiem szkoły w Borkowie, gdzie zaistniał spór ze strony 
wykonawcy. Inwestycja ta rozpoczęła się w 2011 roku, a jej koszt zaplanowany był 
na 10,5 mln. zł. Po rozstrzygnięciu przetargu kwota inwestycji zmniejszyła się do 6,8 
mln. zł. Po zawarciu umowy z wykonawcą, miał on przygotować harmonogram 
wydatków. W między czasie pozyskaliśmy dodatkowo środki na tę inwestycję, w 
związku z czym musimy ją rozliczyć: do końca lipca 2013 r. część dydaktyczną, zaś 
do grudnia 2013 – sala gimnastyczna, zaś płatności nastąpią w styczniu 2014 roku. 
Mieliśmy spotkanie w kwietniu z wykonawcą, gdzie zostało potwierdzone, że termin 
zostanie zachowany, na piśmie – ze względu na dotację z Ministerstwa Sportu. Teraz 
wykonawca potwierdza, że skończy część dydaktyczną, ale za dodatkową kwotę 250 
tys. zł w wypadku gdy ma być ona oddana do końca września. Nie ma takiej 
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możliwości, żebyśmy zapłacili dodatkowe pieniądze, gdyż nie ma do tego podstaw. 
Podejmiemy oczywiście stosowne działania, aby szkoła mogła normalnie 
funkcjonować.  
Na dzień 15.08.2013 r. do szkół będzie uczęszczało 2648 dzieci, w tym 1881 to 
uczniowie szkół podstawowych, 613 – gimnazjów oraz 154 – oddziały przedszkolne. 
Przybędzie nam 5 oddziałów szkolnych, a liczba uczniów jest podobna do tej z 
zeszłych lat.  
W okresie wakacyjnym kolejnych 13 nauczycieli zdało egzamin na nauczyciela 
mianowanego.  
Zmieniło się również rozliczanie opłaty za przedszkole. teraz po każdych 5 
darmowych godzinach, każda następna kosztuje 1 zł.  
- szkoła, która ma być budowana na granicy trzech gmin (Kolbudy, Gdańsk) – trwa 
dyskusja nad podziałem kosztów jakie poniesie każda z gmin. 80 % inwestycji 
zostanie dofinansowane, zaś 20 % pozostaje do podziału na trzy gminy, w tym udział 
naszej powinien być jak najmniejszy, ze względu, że uczniów z naszej gminy będzie 
tam stosunkowo niedużo,  
- 26.07 – święto Policji,  
- 1.08 – spotkanie wójtów z naszego powiatu, dyskusja nad kolejnym rozdaniem 
środków unijnych, przygotowanie do udziału w projektach,  
- 17.08 – 65-lecie OSP Jagatowo, został zakupiony nowy wóz strażacki,  
- odpady – sytuacja już wygląda lepiej niż w poprzednim miesiącu. Nałożyliśmy 
trochę kar na wykonawcę usługi, zrobiliśmy kilka wywozów zastępczych. Firma sama 
przyznaje, że ich harmonogram jest zły, bo nie wyrabiają się w czasie w stosunku do 
liczby miejscowości. W związku z tym będzie on modyfikowany. Wymagalne jest 
również elektroniczne rozliczenie każdej posesji, tak żeby można było rozpatrywać 
reklamacje.  
- PSZOK – finalizujemy sprawę. Będzie on usytuowany w Będzieszynie, jest tam 
stodoła, trzeba tylko wykonać zadaszenie. Chcemy zatrudnić tam do pracy osobę z 
tej miejscowości, na razie nie było chętnych, dlatego prośba do sołtysa, że jeżeli 
będzie ktoś chętny to my czekamy. W ciągu miesiąca punkt powinien być gotowy.  
 
Na Sesję przybył radny Mariusz Kociński.  
 
III. Informacje Przewodniczącego Rady Gminy o działaniach podejmowanych w 
okresie międzysesyjnym. 
Przewodniczący Rady Gminy Marek Kowalski:  
- odbywanie cyklicznych spotkań z interesantami,  
- 17.08 – 65-lecie OSP Jagatowo,  
- podejmowanie interwencji w sprawie gospodarki odpadami.  
Ponadto wpłynęła również skarga pani Xxxxxxxxxxxxx( pismo, które nie nosi 
znamion skargi, jest to raczej wniosek do budżetu), które odczytam i zostanie 
omówione w punkcie Wolne wnioski.  
 
IV. Interpelacje i zapytania radnych.  
Pan Mariusz Kociński – chciałbym zasygnalizować problem wyciekającej na ulicę 
wody koło szkoły w Borkowie.  
Pan Wicewójt Andrzej Bożyk – będzie to zrobione.  
 
V. Sprawy sołeckie. 

1. Zapytania i wnioski Stowarzyszenia Sołtysów Gminy Pruszcz Gdański.  
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Pan Wiesław Zbroiński – zakończyliśmy niedawno projekt budowy następnych 
tablic informacyjnych w naszych miejscowościach. W drugim etapie stanęło 12 takich 
tablic. Już robimy projekt na kolejne do miejscowości w których ich brakuje. W ten 
sposób taką tablicę będzie miała każda miejscowość w naszej gminie.  
Czekamy również na finalizację programu dotyczącego skansenu żuławskiego.  

2. Zapytania i wnioski sołeckie. 
Pani Jadwiga Byczyńska – w związku ze zbliżającym się rozpoczęciem roku 
szkolnego chciałabym uczulić Straż Gminną, aby w tym czasie pojawiła się na 
drogach i kontrolowała prędkość pojazdów.  
Pan Wiesław Zbroiński – chciałabym dowiedzieć się co dalej ze sprawą przejścia 
dla pieszych w Wiślinie? Właściciel drogi zrobił już to co miał i również mieszkańcom 
bardzo zależy, żeby było to jak najszybciej zrobione.  
 
VI. ROZPATRZENIE PROJEKTÓW UCHWAŁ W SPRAWIE: 
1. zmiany budżetu gminy na rok 2013 
Projekt uchwały odczytała M. Lica -  Skarbnik Gminy.  
Komisja Działalności Gospodarczej, Rozwoju Gminy i Budżetu zaopiniowała projekt 
uchwały pozytywnie. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Marek Kowalski – Kto z państwa radnych jest za  
przyjęciem projektu uchwały? 
W wyniku głosowania ( w głosowaniu wzięło udział 10 radnych) za przyjęciem 
uchwały głosowało 10 osób, Rada Gminy podjęła Uchwałę nr XXXIV/61/2013 z 
dnia 29 sierpnia 2013 r.  w sprawie zmiany budżetu gminy na rok 2013.  
 
2. zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Pruszcz Gdański  
Projekt uchwały odczytała M. Lica -  Skarbnik Gminy.  
Komisja Działalności Gospodarczej, Rozwoju Gminy i Budżetu zaopiniowała projekt 
uchwały pozytywnie. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Marek Kowalski – Kto z państwa radnych jest za  
przyjęciem projektu uchwały? 
W wyniku głosowania ( w głosowaniu wzięło udział 10 radnych) za przyjęciem 
uchwały głosowało 10 osób, Rada Gminy podjęła Uchwałę nr XXXIV/62/2013 z 
dnia 29 sierpnia 2013 r.  w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Gminy Pruszcz Gdański.  
 
3. zawarcia porozumienia z Komendą Wojewódzką Państwowej Straży Pożarnej 
w Gdańsku przy udziale Komendy Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej w 
Pruszczu Gdańskim dotyczącego przekazania środków pieniężnych na 
Wojewódzki Fundusz Wsparcia Państwowej Straży Pożarnej Województwa 
Pomorskiego   
Projekt uchwały odczytała M. Grzegorczyk -  Sekretarz Gminy.  
Komisja Działalności Gospodarczej, Rozwoju Gminy i Budżetu zaopiniowała projekt 
uchwały pozytywnie. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Marek Kowalski – Kto z państwa radnych jest za  
przyjęciem projektu uchwały? 
W wyniku głosowania ( w głosowaniu wzięło udział 10 radnych) za przyjęciem 
uchwały głosowało 10 osób, Rada Gminy podjęła Uchwałę nr XXXIV/63/2013 z 
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dnia 29 sierpnia 2013 r.  w sprawie zawarcia porozumienia z Komendą 
Wojewódzką Państwowej Straży Pożarnej w Gdańsku przy udziale Komendy 
Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej w Pruszczu Gdańskim dotyczącego 
przekazania środków pieniężnych na Wojewódzki Fundusz Wsparcia 
Państwowej Straży Pożarnej Województwa Pomorskiego.  
 
4. nadania nazwy dla ronda oraz nazwy ulicy w miejscowości Wojanowo 
Projekt uchwały odczytała B. Dąbrowska-  pracownik merytoryczny.  
Komisja Rolnictwa, Ochrony Środowiska i Gospodarki Komunalnej zaopiniowała 
projekt uchwały pozytywnie.  
 
Przewodniczący Rady Gminy Marek Kowalski – Kto z państwa radnych jest za  
przyjęciem projektu uchwały? 
W wyniku głosowania ( w głosowaniu wzięło udział 10 radnych) za przyjęciem 
uchwały głosowało 10 osób, Rada Gminy podjęła Uchwałę nr XXXIV/64/2013 z 
dnia 29 sierpnia 2013 r.  w sprawie nadania nazwy dla ronda oraz nazwy ulicy w 
miejscowości Wojanowo.  
 
5. przeniesienia własności nieruchomości osoby fizycznej na własność gminy 
Pruszcz Gdański w ramach rozliczenia opłaty adiacenckiej z tytułu podziału 
nieruchomości 
Projekt uchwały odczytała B. Dąbrowska-  pracownik merytoryczny.  
Komisja Rolnictwa, Ochrony Środowiska i Gospodarki Komunalnej zaopiniowała 
projekt uchwały pozytywnie.  
 
Przewodniczący Rady Gminy Marek Kowalski – Kto z państwa radnych jest za  
przyjęciem projektu uchwały? 
W wyniku głosowania ( w głosowaniu wzięło udział 10 radnych) za przyjęciem 
uchwały głosowało 10 osób, Rada Gminy podjęła Uchwałę nr XXXIV/65/2013 z 
dnia 29 sierpnia 2013 r.  w sprawie przeniesienia własności nieruchomości 
osoby fizycznej na własność gminy Pruszcz Gdański w ramach rozliczenia 
opłaty adiacenckiej z tytułu podziału nieruchomości.  
 
6. uchylenia uchwały nr XXXIII/53/2013 z dnia 16 lipca 2013r. dotyczącej 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gminy Pruszcz Gdański 
– część nizinna B dotyczącego obrębów geodezyjnych Bogatka i Wiślinka z 
wyłączeniem terenu składowiska fosfogipsów oraz terenów przyległych 
Projekt uchwały odczytał K. Miliński-  kierownik referatu.  
Komisja Rolnictwa, Ochrony Środowiska i Gospodarki Komunalnej zaopiniowała 
projekt uchwały pozytywnie.  
 
Przewodniczący Rady Gminy Marek Kowalski – Kto z państwa radnych jest za  
przyjęciem projektu uchwały? 
W wyniku głosowania ( w głosowaniu wzięło udział 10 radnych) za przyjęciem 
uchwały głosowało 10 osób, Rada Gminy podjęła Uchwałę nr XXXIV/66/2013 z 
dnia 29 sierpnia 2013 r.  w sprawie uchylenia uchwały nr XXXIII/53/2013 z dnia 
16 lipca 2013r. dotyczącej miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego gminy Pruszcz Gdański – część nizinna B dotyczącego 
obrębów geodezyjnych Bogatka i Wiślinka z wyłączeniem terenu składowiska 
fosfogipsów oraz terenów przyległych. 
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7. miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gminy Pruszcz 
Gdański - część nizinna B dotyczącego obrębów geodezyjnych Bogatka i 
Wiślinka z wyłączeniem terenu składowiska fosfogipsów oraz terenów 
przyległych 
Projekt uchwały odczytał K. Miliński-  kierownik referatu.  
Jednocześnie pan K. Miliński poinformował, że przedmiotem dzisiejszej sesji jest 
jedynie główna treść uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania. 
Załączniki, które są elementem składowym uchwały były przedmiotem dyskusji i 
głosowania  na poprzedniej sesji.  
Komisja Rolnictwa, Ochrony Środowiska i Gospodarki Komunalnej zaopiniowała 
projekt uchwały pozytywnie.  
 
Pan Zygmunt Zalewski – jak brzmiał paragraf w poprzedniej uchwale?  
Przewodniczący Rady Gminy Marek Kowalski – w poprzedniej uchwale zapis o 
wejściu w życie uchwały następował po 14 dniach od opublikowania.  
Pan Krzysztof Miliński – w 2012 roku uległa zmianie ustawa o planowaniu i 
zagospodarowaniu przestrzennym, która m.in. skróciła okres wejścia w życie 
uchwały do 14 dni. Natomiast w przepisach przejściowych zapisano, że nie dotyczy 
to wszystkich opracowań, które zostały wszczęte przed wprowadzeniem tej zmiany. 
My mieliśmy przystąpienie w 2007 roku czyli musimy mieć zapis, że „uchwała 
wchodzi w życie po upływie 30 dni od dnia jej ogłoszenia w Dzienniku Urzędowym 
Województwa Pomorskiego”. I to był błąd, bo przeoczyliśmy ten zapis. Dlatego teraz 
go zmieniamy, żeby nikt nie zaskarżył tej uchwały. Jest bardzo dużo zmian w naszym 
prawie i czasami nie nadąża się za nimi. Czytając jednolity tekst ustawy wynika, że 
uchwała wchodzi w życie po 14 dniach od ogłoszenia, ale trzeba czytać jeszcze 
wszystkie stare przepisy i komentarze, żeby nie popełnić błędu.  
 
Przewodniczący Rady Gminy Marek Kowalski – Kto z państwa radnych jest za  
przyjęciem projektu uchwały? 
W wyniku głosowania ( w głosowaniu wzięło udział 10 radnych) za przyjęciem 
uchwały głosowało 10 osób, Rada Gminy podjęła Uchwałę nr XXXIV/67/2013 z 
dnia 29 sierpnia 2013 r.  w sprawie miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego gminy Pruszcz Gdański - część nizinna B dotyczącego 
obrębów geodezyjnych Bogatka i Wiślinka z wyłączeniem terenu składowiska 
fosfogipsów oraz terenów przyległych.  
 
Przewodniczący Rady Gminy Marek Kowalski –proszę pana Zbroińskiego o 
przedstawienie prezentacji na temat zamontowywania tablic informacyjnych w 
miejscowościach gminy. Z uwagi na wcześniejszy brak prądu nie było to możliwe w 
punkcie przeznaczonym dla sołtysów.  
Pan Wiesław Zbroiński omówił krótko prezentację zdjęć dotyczących stawiania tablic 
informacyjnych w miejscowościach gminy.  
 
VII. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania.  
Pani Wójt Magdalena Kołodziejczak – chciałam poinformować państwa, że 
nastąpiły pewne zmiany w strukturze organizacyjnej urzędu, a mianowicie pan Michał 
Jaruga, który zajmuje się bieżącymi remontami i utrzymaniem dróg przeszedł 
ponownie do referatu inwestycji i remontów. Sytuacja lokalowa powoduje, że musimy 
próbować jakoś usprawnić pracę i ułatwić komunikację między pracownikami. Na 
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początku wydawało się nam, że na Rotmance w referacie gospodarki komunalnej te 
sprawy, którymi pan Michał się zajmuje będą jak najbardziej pasowały, jednak po 
krótkim okresie próby okazało się, że tu jest bardziej potrzebny. Żeby tu zwolnić 
jedno biurko, przenieśliśmy panią z BHP do Rotmanki, bo nie jest na co dzień tu 
potrzebna. Nasuwa się pytanie co dalej, bo musimy wybudować nowy Urząd i to w 
najbliższych latach, bo jak sami państwo widzicie, spraw którymi gmina musi się 
zajmować i ilość mieszkańców ciągle rośnie.  
Mamy też nowego pracownika, który robił przed chwilą państwu zdjęcia – pani 
Magda Bielicka. Ta pani zajmuje się promocją, a głównie przekazywaniem wszelkich 
informacji do różnego rodzaju mediów. Dziś żyjemy w czasach świata głównie 
elektronicznego, chcemy żeby te informacje pojawiały się praktycznie natychmiast, w 
związku z tym wzorem innych gmin, które bardzo szybko przekazują takie informacje 
mieszkańcom, my również mamy teraz takiego pracownika. 
 
VIII. WOLNE WNIOSKI. 
Przewodniczący Rady Gminy Marek Kowalski – odczytał wniosek pani xxxxxxxxx 
xxxxxxx, który stanowi zał. nr 2 do niniejszego protokołu. Jest to wniosek do 
Wojewody Pomorskiego i w ślad za tym Wojewoda przysłał do Rady Gminy pismo.  
Przewodniczący Rady odczytał treść pisma Wojewody Pomorskiego, które stanowi 
zał. nr 3 do niniejszego protokołu.  
Według mojego rozeznania, pismo złożone przez panią xxxxxxxxxx, nie nosi 
znamion skargi na działalność Wójta. Może ono być potraktowane raczej jako 
wniosek do budżetu gminy i do rozważenia przy konstrukcji prowizorium 
budżetowego na rok 2014. Dlatego mój wniosek jest taki, żeby upoważnić panią Wójt 
do udzielenia odpowiedzi pani xxxxxxxxxxx, a Radę Gminy do poinformowania 
Wojewody Pomorskiego o sposobie załatwienia sprawy. Pismo nie zawiera skargi na 
uchybienia czy na opieszałość Wójta.  
Czy ktoś z państwa radnych chciałby zabrać głos w związku z tym tematem?  
Pan Zygmunt Zalewski – czy pani xxxxxxxxxx skierowała to pismo bezpośrednio do 
Wojewody?  
Przewodniczący Rady Gminy Marek Kowalski – tak.  
Pani Wójt Magdalena Kołodziejczak – pani xxxxxxxxxxx podejmuje cały szereg 
inicjatyw  np. przez kilka lat propagowała pomysł budowy basenu w Wiślince, więc 
napisała do nas takie pismo, w którym zaproponowała mieszkańcom albo sprzedaż 
„cegiełek” na jego budowę albo zbiórkę pustaków i zebrała trochę materiału 
budowlanego. Bardzo ciężko jest właśnie tej pani różne rzeczy wyjaśnić. Niedawno 
się spotkałyśmy i mówiła, że przeforsowała budowę promenady w Wiślince.  
A jeżeli chodzi o to pismo, które pan Przewodniczący odczytał, to jak najbardziej 
potraktujmy to jako wniosek do budżetu.  
Pani xxxxxxxxxxxxxxx pisze, że na inwestycję zgadzają się właściciele sąsiednich 
działek, ale my nie mamy takiej pewności. W związku z tym pierwsza rzecz, że jeżeli 
tak istotnie jest to ci ludzie musieliby na piśmie złożyć taką zgodę na wejście w teren. 
Jednak na początku musi być w ogóle decyzja, żeby taką inwestycję w przyszłości 
realizować i to nie jest kwestia dobrej woli postawienia słupów, tylko cały proces 
inwestycyjny.  
Przewodniczący Rady Gminy Marek Kowalski – Kto z państwa radnych jest za  
tym, żeby odpowiedzi na pismo pani xxxxxxxxxxxxxx udzielił Wójt, a informację o 
sposobie załatwienia sprawy przekazała Wojewodzie Pomorskiemu Rada Gminy? 
W wyniku głosowania ( w głosowaniu wzięło udział 10 radnych) za przyjęciem 
wniosku  głosowało 10 osób.  
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Ponadto chciałbym poinformować, że przed sesją na naszych stołach rozłożone były 
pisma ze Szkoły Głównej Gospodarstwa Wiejskiego Wydział Leśny w Warszawie w 
sprawie wzięcia udziału w ankiecie, która ma charakter elektroniczny. Każdy z 
państwa ma treść tego pisma i wszystkie informacje dotyczące jej wypełnienia, stąd 
prośba aby w miarę możliwości wziął w niej udział.  
 
Pani Wójt Magdalena Kołodziejczak – wczoraj wpłynęło pismo do Urzędu od 
Starosty Gdańskiego. Jest to bardzo istotna sprawa. Jak państwo wiecie od kilku lat 
każdego roku w październiku mija termin składania projektów do realizacji w ramach 
narodowego programu budowy dróg lokalnych. Tym razem pan Starosta zwraca się 
do nas : „Starostwo Powiatowe w Pruszczu Gdańskim informuje, że przystępuje do 
przygotowywania materiałów do wniosku o dofinansowanie z Narodowego Programu 
Przebudowy Dróg Lokalnych – Etap II- Bezpieczeństwo – Dostępność w latach 2012-
2014” na remonty wybranych odcinków dróg powiatowych położonych na terenie 
Powiatu Gdańskiego. W ramach w/w inwestycji celowe byłoby wykonanie 
następujących prac remontowych na drogach znajdujących się na terenie Gminy 
Pruszcz Gdański: remont nawierzchni asfaltowej – drogi powiatowej 2218G Rusocin 
– Kaczki – Gołębiewo na odcinku od drogi krajowej do granicy gminy przez 
miejscowość Kłodawa ( powinno być Żukczyn) o długości 3,6 km. Szacowany koszt 
wykonania – ok. 1 mln. zł; remont powierzchni asfaltowej drogi powiatowej nr 2213G 
Pruszcz Gdański – Rokitnica na odcinku od drogi wojewódzkiej 226 ( czyli do 
skrzyżowania z drogą gminną w msc. Radunica) o dł. 1,6 km- szacowany koszt 320 
tys. zł oraz remont nawierzchni asfaltowej drogi powiatowej nr 2215 G Rekcin – 
Juszkowo – Pruszcz Gdański na odcinku leżącym na terenie gminy o dł. 2,06 km, 
szacowany koszt 450 tys. zł. W związku z powyższym zwracam się z prośbą o 
podjęcie decyzji o przystąpieniu do wspólnej realizacji wybranych z powyższych 
zadań przy założeniu, że 50 % kosztów pokryte zostanie ze środków Narodowego 
Programu, natomiast pozostała część finansowana zostanie po 25 % z budżetu 
Powiatu Gdańskiego i gminy Pruszcz Gdański. Deklaracja ta niezbędna jest do 
dokładnego określenia kosztów i przygotowania wniosku do dofinansowania”.  
Ten wniosek nie jest do końca precyzyjny, bo my wychodzimy z założenia, że te 
koszty, które są przedstawione to są koszty całościowe. I teraz należałoby to 
podzielić wg  tego procentowego rozdziału. Tak licząc na szybko nasz udział 
wyniósłby 450 tys. zł. Ponieważ wydatki dotyczą przyszłego roku, a żeby złożyć ten 
wniosek musimy mieć przygotowane porozumienia, to musi być zrobione w tym roku. 
My spróbujemy doprecyzować co Starosta Gdański miał na myśli, pisząc o remoncie 
i jakiego rodzaju ten remont ma być, co on ma obejmować. Np. w Żukczynie 
ogromny kłopot stanowi brak przejścia dla pieszych wzdłuż drogi powiatowej w 
kierunku do Kłodawy. Postaramy się w bardzo krótkim czasie ten temat omówić, bo 
naszym zdaniem jest to temat godzien zainteresowania, natomiast ubolewamy 
trochę, że Powiat trochę bezlitośnie, tak co do przysłowiowej złotówki tą partycypację 
w kosztach rozlicza. Z drugiej strony nie wiemy ile jeszcze ten program będzie 
funkcjonował i to co się na razie da ściągnąć z zewnętrznych środków byłoby na 
pewno z dużą korzyścią dla naszych mieszkańców. Powiat dosyć późno się za to 
zabrał  i właściwie do końca września oni powinni mieć komplet dokumentów łącznie 
z uchwałami i porozumieniami. Więc może się zdarzyć, że poprosilibyśmy państwa z 
dnia na dzień, o przybycie do gminy, żebyście państwo mogli zdecydować  czy 
idziemy w tym kierunku czy nie.  
Pan Wicewójt Andrzej Bożyk – pan Zbroiński – odpowiedzi udzieliłem w trakcie 
przerwy.  
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IX. ZAKOŃCZENIE SESJI RADY GMINY.  
Przewodniczący Rady Gminy Marek Kowalski - w wyniku wyczerpania porządku 
obrad stwierdzam, że XXXIII Sesja Rady Gminy Pruszcz Gdański VI Kadencji została 
zakończona o godz. 11.00.  
 
Protokołowała: 
Anna Klonkowska 
Protokół został przyjęty na XXXV Sesji Rady Gminy Pruszcz Gdański w dniu 25 
września  2013 r.  
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